

# Rakyat Pahang Sambut Kepulangan Al-Sultan Abdullah

Oleh: Wan Mohamad Nabil Wan Nasir; 30 January 2024



Yang di-Pertuan Agong Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah diarak dengan diiringi dua ekor gajah bernama 'Alam' (kiri) dan 'Sanum' (kanan) kira-kira 500 Meter melalui Jalan Teluk Sisek ke Dewan Jubli Perak Sultan Haji Ahmad Shah, Kuantan. Foto JABATAN PENERANGAN MALAYSIA, 30 JANUARI 2024.



22 mahasiswa dari Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) antara pasukan pelambai yang akan menyambut Keberangkatan Pulang Yang di-Pertuan Agong ke-16 Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah di Kompleks Teruntum, Kuantan, Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Rakyat Pahang berkumpul bagi menyambut keberangkatan balik Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah sebagai tanda 'selamat kembali' kepada Sultan dan Tengku Ampuan



Pahang di sepanjang Jalan Mahkota, Kuantan, Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Suasana sekitar kuantan berikutan Keberangkatan Balik Kebawah Duli Yang Maha Mulia Sultan Pahang Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Tengku Ampuan Pahang, Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah sempena tamat tempoh pemerintahan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Seri Paduka Baginda Yang di-Pertuan Agong ke-16 ketika di Kuantan, Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



16 ekor kuda Diraja Pahang yang akan mengiringi Keberangkatan Balik Yang di-Pertuan Agong ke-16 Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah tiba di Kompleks Teruntum, Kuantan. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong, Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah tiba bagi menyempurnakan Istiadat Keberangkatan Balik baginda ketika di Pangkalan Udara Kuantan, Pahang. Foto JABATAN PENERANGAN MALAYSIA, 30 JANUARI 2024.



Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong, Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah tiba bagi menyempurnakan Istiadat Keberangkatan Balik baginda berdua ketika di Pangkalan Udara Kuantan, Pahang. Foto





Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah diiringi Pemangku Raja Pahang Tengku Mahkota Tengku Hassanal Ibrahim Alam Shah tiba bagi menyempurnakan Istiadat Keberangkatan Balik baginda berdua ketika di Pangkalan Udara Kuantan, Pahang. Foto JABATAN PENERANGAN MALAYSIA, 30 JANUARI 2024.



Rakyat Pahang berkumpul bagi menyambut keberangkatan balik Yang di-Pertuan Agong Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah sebagai tanda 'selamat kembali' kepada Sultan dan Tengku Ampuan Pahang di sepanjang Jalan Mahkota, Kuantan, Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Kuda Diraja Pahang yang akan mengiringi Keberangkatan Balik Yang di-Pertuan Agong ke-16 Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah tiba di Kompleks Teruntum, Kuantan Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah diiringi pasukan berkuda menyambut Keberangkatan Balik Yang di-Pertuan Agong ketika di jalan Mahkota, Kuantan,



Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah melambaikan kepada rakyat pahang yang sedia menunggu di bahu jalan untuk menyambut Keberangkatan Balik Yang di-Pertuan Agong ketika di jalan Mahkota, Kuantan, Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah beramah mesra bersama kanak-kanak yang menunggu di bahu jalan untuk menyambut Keberangkatan Balik Yang di-Pertuan Agong ketika di jalan Mahkota, Kuantan, Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah beramah mesra bersama rakyat pahang yang menunggu untuk menyambut Keberangkatan Balik Yang di-Pertuan Agong ketika di jalan Mahkota, Kuantan, Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.



Yang di-Pertuan Agong, Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah dan Raja Permaisuri Agong Tunku Azizah Aminah Maimunah Iskandariah melambaikan tangan kepada rakyat pahang yang sedia menunggu di bahu jalan untuk menyambut Keberangkatan Balik Yang di-Pertuan Agong ketika di jalan Mahkota, Kuantan, Pahang. Foto WAN NABIL NASIR, 30 JANUARI 2024.

**TAG**

**AL-SULTAN ABDULLAH RI'AYATUDDIN AL-MUSTAFA BILLAH SHAH IBNI ALMARHUM SULTAN AHMAD SHAH; ISTANA NEGARA; ISTANA PAHANG; KEBERANGKATAN BALIK AGONG; RAKYAT; YANG DI-PERTUAN AGONG**